

1. Mötets öppnande.

19:12

2. Närvarande.

Tobias "saiyoucho" Eriksson

Michael Stahre

Fredrik "Nue" Köhler

Mattias "Gale" Modin

Simon "Kuri" Lundgren

3. Val av mötesordförande.

gALE

4. Val av mötessekreterare.

Tobias "saiyoucho" Eriksson

5. Val av justerare.

Nue absolute早い

6. Meetups.

Meetup på bygdegården har hållits. Fler än vanligt dök upp. Preliminär planering för nästa meetup i September/Oktober på bygdegården.

7. Försäljningsutbud.

Inköpslista finns på:

https://docs.google.com/document/d/1agruWfAtRnbhdkGZdzNYg8gWLz4_VfhqSFiFkbb-AYg/edit

Gale ska fråga Kakuna om han kan köpa spel.

8. Materiellpunkten.

Lista av datorer och tillbehör:

<https://docs.google.com/document/d/1RZWLakijqCFTDhIk9POhttkw1jAP9RbLIWOLcvthznY/edit>

Vi har fått tröjorna. \o/

Det finns planer på att köpa in tangentbord och möss till dom nya datorerna samt att kanske köpa in lite nya delar till dom större datorerna. Kuri och Nue har grafikkort som kan doneras.

Budgeten ska kontrolleras med Mikko och logistiksligan inför inköp av eventuella delar.

⑨. Konvent.

Sai - kommer fram onsdag 24:e 13:14.

Närcon har fått vårt schema och lista på folk.

Vi har turneringar på PoFV, DoS, Soku och AoFC.

10. Verksamhetsgrupper

Guidelines för kreativa tävlingar:

https://docs.google.com/document/d/1Oe-3S3xPKeRA9ghoSG-rPu_-z3GjQ9a-yD7ZqB5-pwk/edit

Det är PoFV europa-turnering i helgen den 13:e Juli.

Gale ska starta en diskussion i logistiksligan ang materiel till Närcon.

11. Informationsflöden

Vi måste gå ut med information ang Närcon. Schemat och lineup för turneringar. Vi kan nämna att streamen finns på plats. Sätta upp skyltar där streaming-tider från rummet anges.

12. Föreningsärenden & Seki Banki.

Faktura för tröjorna är betalad. Vi har just nu 45 registrerade medlemmar.

13. Övriga frågor.

14. Oh wait, nevermind...

15. Nästa Möte.

Onsdag den 7:e Augusti. Kl 19:00. Samma tid. ^Samma ^Kanal.

16. Mötets avslutande.

20:07

Justerat av Nue 20:19